
خبرنگار:تاثی�ر واردات را بر تولید 
صن�ف خ�ود چگون�ه تحلی�ل می 

کنید؟
به دلیل واردات بی رویه  کالا برای ما 
هیچ امنیت سرمایه گذاری وبرای کارگران 
م��ا به هیچ عنوان امنیت ش��غلی متصور 
نیس��ت، در رابطه با بح��ث واردات زمانی 
اعتراض ها شروع یا صداها بلند می شود 
، عم��لا ملاحظه می کنید ک��ه  این نوع 
تلاش ها به جایی نمی رس��د و روز از نو 
و روزی از نو آهنگ واردات دوباره نواخته 
می شود . فکر می کنم این نتیجه از آن جا 
بوجود می آید که ما هنوز مصمم نیستیم 
که به طور قطعی از واردات ممانعت کنیم 
. همیشه در بازار خارج قیمت فلز آلومینیوم 
پایین تر از قیمت های ایران است ودقیقا به 
همین خاطر ظلم مضاعفی بر تولید ایرانی 
تحمیل می شود و در این میان کسی هم 

به آن توجه نمی کند. 
خبرنگار: چش�م نداز شما از سال 

89 چیست؟
 تا وقتی تشکل ها تنها به فکر  منافع 
محدود خودشان هستند ، هیچ پیشرفتی 

حاصل نمی شود .
موض��وع دیگر عدم مدیری��ت در بازار 
اس��ت که ش��اخص آن در م��ورد قیمت 

ها زب��ان زد خاص و عام اس��ت،موضوع 
دیگرخارج شدن شمش های مصرفی با 
قیمت پایین از کشور است . موضوع بعدی 
دوگانگی عملکرد ش��رکت هاست که در 
ظاهر ب��ا واردات مخالفند ولی در عمل با 
ورود فولاد و آلومینیوم ضربه س��ختی به 
تولید کنندگان و هزاران کارگر شریف این 

مرزو بوم وارد می کنند.
چگونه می ت��وان با واردات مبارزه کرد 
وقتی که ملاحظه می کنید هم سنگر شما 
در کمال نا باوری  با ش��عار تولید، جنس 
خارج��ی را وارد بازار ای��ران می کند و به 
خاطر سود و تنها س��ود، تمام منافع ملی 
و حق و حقوق مردم کش��ورش را پایمال 

می کند.
خبرن�گار: در بحث اش�تغال و در 
بحث تورم چگونه می شود آینده 
را ترسیم کرد با وجود اینکه هنوز 
خودما به طور قطعی اعتقاد محکمی 

به مبارزه باواردات نداریم؟ 
 بی تردید در سال 89 نیزواردات و عدم 
کاهش قیمت کالا در بورس ضرر جبران 
ناپذی��ری را به ما وارد می کند و ما زمانی 
امنیت ش��غلی خواهیم داشت که به جای 
کار چاق کنی برای شرکت های خارجی  
محص��ولات وارد ش��ده را تولی��د کنیم . 

کاهش ورود محصولات خارجی مساوی 
است با افزایش امنیت شغلی و رشدو زنده 

نگه داشتن تولید ایرانی.
خبرنگار: چگونه می توان تاحدی 

بر وضعیت فعلی مسلط شد؟
برنامه ری��زی ه��ای دراز مدت دولت 
در زمینه بالا ب��ردن تعرفه گمرکی برای 
کالا هایی که در کش��ور تولید می شود ، 
جلوگی��ری از واردات بی رویه و هدفمند 
کردن اشتغال ومی تواند تا حدی به تنظیم 

بازار آشفته فعلی کمک کند. 
در ایران باید به صنایع کوچک و متوسط 
دو چندان بها داد و باید برنامه ریزی های 
منظمی در این راس��تا صورت گیرد و این 
برنامه ریزی ها نباید در حد شعارباقی بماند، 
بلکه باید آنها را عملیات��ی کنیم، ولی در 
کمال نا باوری شاهد هستیم که هرگاه این 
موضوع مطرح می شود تبصره و مصوبه 
هایی کنارش قرار می کیرد تا دست دلال 
ها بازتر شود و در نتیجه  آن ها بتوانند  بهتر 
از گذشته پول به جیب بزنند وزندگی و کار 

تولید کنندگان مورد تعرض قرار دهند .
اگردول��ت ها  به تش��کل ها بها دهند 
واین تشکل ها از شکل ظاهری به قدرت 
اجرایی  واقعی برسند در آن صورت است 
که می توان امیدی به اصلاح امور داشت.
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